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Andrea Bertolacci wciąż nie zna swojej przyszłości. Przed rokiem Roma

sprzedała połowę karty Genoi, a dziś mówi się o oddaniu kolejnych 50%,

tym razem do Udinese, przy rozliczeniu transferu Benatii. Piłkarz, który

ma za sobą pozytywny sezon w Genui, zdobył dziś gola dla reprezentacji

U21. Wychowanek Giallorossich udzielił po meczu wywiadu dla Rai Sport.

 

- Cieszę się z bramki, zremisowanie meczu było ważne, gdyż nie zasłużyliśmy na

porażkę. Mamy wielką determinację i mocną grupę. Kiedy wszedłem na boisko,

wiedziałem, że muszę pokazać swoje walory. Zawsze mówiłem, że moją rolą na

boisku nie jest trequartista. Jestem środkowym pomocnikiem, to pozycja, na której

zawsze czułem się dobrze, gra w tym miejscu nie jest dla mnie żadną nowością.

 

Destro?

- Mattia miał okazje, aby się odblokować. Dziś tego nie zrobił, jednak wszyscy

znamy jego siłę.

 

Przyszłość?

- Czekam, do 20 zdecydują co do współwłasności. Genoa stanowiła dla mnie skok

jakościowy. W tym sezonie rozegrałem 30 meczów, to był pozytywny rok.

Odnalazłem się naprawdę bardzo dobrze w tak gorącym miejscu. Gra przed taką

publicznością jest inspirująca dla młodego gracza.
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